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SVS ČR, Slezská 7, Praha 2 
 

 

 

 

Zápis č. 1/2019 
 

Přítomni: 

Prof. Ing. Aleš Lebeda, DrSc.; Doc. Ing. Lenka Burketová, CSc.; RNDr. Jan Nedělník, Ph.D.  

 

Hosté: 

Prof. Ing. Radovan Pokorný, Ph.D. 

 

Omluveni: 

Ing. Petr Komínek, Ph.D.; Doc. Dr. Ing. Jaroslav Salava; Ing. Jana Mazáková, Ph.D.; Ing. Petr 

Svoboda, CSc.; 

 

Zapisovatel: 

Prof. Ing. Aleš Lebeda, DrSc. 

 

Zasedání řídil: 

Prof. Ing. Aleš Lebeda, DrSc. 

 

 

Program:  
 

1. Zahájení a určení zapisovatele (Lebeda) 

Jako zapisovatel byl určen prof. Lebeda 

 

2. Kontrola zápisu a plnění úkolů projednaných na posledním zasedání výboru ČFS dne 3. 10. 2018 

(Lebeda) 

 

3. Informace o stavu členské základny ČFS (Lebeda, podklady dodala Mazáková)  

Stav členské základny ČFS ke konci roku 2018 = 88 členů.  

od roku 2019 ukončují členství: 

Mgr. Roháčková, roz. Čermáková Helena (JÚ ČB a BC AV ČR) – po mateřské dovolené se chystá 

změnit obor působení 

Ing. Schlesingerová Gabriela, Ph.D. (VÚRV) – změna oboru 

Ing. Hemzalová, roz. Grigová Vendula, Ph.D. – po mateřské dovolené změnila obor působení 

⇒ 85 členů 

 

4. Informace o stavu financí ČFS (Lebeda, podklady dodala Mazáková)  

finance na pokladně k 19. 2. 2019: 11 797 Kč 

finance na BÚ k 19. 2. 2019: 97 473,13 Kč 

 

Placení členský příspěvků:  

Na začátku prosince 2018 byli osloveni členové, kteří neměli uhrazen členský příspěvek. Většina 

z nich zareagovala a příspěvek uhradila na BÚ ČFS. Přesto ještě zbývají členové, kteří v hektickém 

prosinci nejspíše odsunuli tuto prosbu do pozadí, anebo ji z jakéhokoli důvodu neobdrželi. 

RNDr. Hýsek Josef, CSc. ( dříve VÚRV) 

Ing. Jarošová Jana, Ph.D. (VÚRV) 

Ing. Juroch Jan (ÚKZUZ) 

Ing. Konrady Michal (dříve ČZU) 
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Mgr. Křížková, roz. Kudlíková Iva, Ph.D. (MZe) 

prof. Ing. Kůdela Václav, DrSc. (VÚRV) 

Doc. RNDr. Mieslerová Barbora (KB PřF UP Olomouc) 

Ing. Pánek Matěj, Ph.D. (VÚRV) 

Doc. Ing. Polák Jaroslav, DrSc. (VÚRV) 

Ing. Ripl Jan (VÚRV) 

Ing. Sedlák Petr (dříve ČZU) 

Ing. Šašek Vladimír, Ph.D. 

prof. Ing. Táborský Vladimír, CSc. 

prof. Ing. Veverka Karel, DrSc. 

 

5. Informace o výroční zprávě ČFS pro RVS za rok 2018 (Lebeda) 

Zprávu zpracovali Ing. Komínek a prof. Lebeda, v požadovaném časovém termínu byla odevzdána 

RVS. Je k dispozici v elektronické i tištěné formě. 

 

6. Příprava výroční členské schůze ČFS (Lebeda) 

Vhodný termín diskutoval prof. Lebeda s Ing. Komínkem. Schůze se bude konat v Praze ve VÚRV 

v úterý 26.3.2019. Pozvánku a program připraví Ing. Komínek ve spolupráci s prof. Lebedou 

 

7. Informace o stavu časopisu Plant Protection Science a vydávání dalších časopisů ČAZV (Lebeda, 

Nedělník) 

Časopis Plant Protection Science je v dobré kondici. Koncem roku 2018 vyšlo č. 1/2019, v současné 

době je dokončeno do tisku č. 2/2019. Do redakce chodí dostatečné množství rukopisů. Citovanost za 

rok 2018 se opět zvýšila, díky tomu je i naděje na zvýšení IF. Od 1.3.2019 nastupuje jako výkonná 

redaktorka paní Mgr. Petra Kolářová, Dr. M. Braunová končí 28.2.2019 a odchází do důchodu. Prof. 

Lebeda byl zvolen členem Vydavatelské rady ČAZV. 

 

8. Plán akcí pro Rok zdraví rostlin 2020 a seminář ČFS na téma „Rezistence rostlin vůči chorobám a 

škůdcům jako nezbytná součást integrované ochrany“ (Nedělník, Lebeda) 

Dr. Nedělník seznámil přítomné se základním scénářem akci pro Rok zdraví rostlin 2020. Prof. 

Lebeda nastínil představu struktury semináře ČFS na výše uvedené téma, přičemž na detailním 

programu se začne pracovat od podzimu 2019. Seminář by se měl konat na Mendelu v Brně ve 

spolupráci s prof. Pokorným. Termín bude upřesněn koncem roku 2019. 

 

9.  Informace o dotacích v roce 2018, plán dotací na rok 2019 na úhradu členských příspěvků v EFPP 

a ISPP(Lebeda, na základě podkladů J. Mazákové) 

Na základě výzvy AV ČR (číslo 18/2018) byly 5. 10. 2018 poštou a elektronicky zaslány RVS ČR dvě 

žádosti o poskytnutí dotace související s úhradou členských příspěvků v mezinárodní organizaci v 

roce 2018, v našem případě v EFPP a ISPP. K žádosti byly přiloženy přílohy: specifikace dotace, 

výpis z BÚ, faktury, odkazy na stránky obou společností. Na základě rozhodnutí ev. č. 

178/PZC/RVS/SPO/2018 byla ČFS poskytnuta plná výše (2636 Kč) na úhradu členského příspěvku v 

EFPP a podle rozhodnutí ev. č. 179/PZC/RVS/SPO/2018 plná výše (1965 Kč) na úhradu členského 

příspěvku v ISPP. 13. 12. 2018 byly obě dotace zaznamenány na BÚ ČFS jako příchozí úhrada. Ing. 

Komínek jako předseda společnosti zaslal na RVS vyplněný a podepsaný formulář vyúčtování dotace. 
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10. Různé a diskuse 

V diskusi bylo dohodnuto, že prof. Lebeda bude informovat předsedu ČFS Ing. Komínka o průběhu 

schůze a zpracuje o ní zápis, který předá Ing. Komínkovi. 

 

11. Závěr 

 

 

 

 

V Praze dne 20. 2. 2019 

 

Zapsal: prof. Ing. Aleš Lebeda, DrSc.  

místopředseda ČFS 

 

Schválil: 

Ing. Petr Komínek, PhD. 

předseda ČFS 


